
Zápis z jednání Kolegia informatické sekce 

dne 21. prosince 2023 
 
Přítomni: Barták, Forst, Hladík, Nečaský, Sgall, Šámal, Töpfer, Tůma, Vidová Hladká 
 
 1. Kontrola zápisu z předchozího jednání (30. 11.) - bez připomínek. 
 
 2. Proběhla diskuse o koncepci nově vznikající propagační skupiny. Stran 

plánovaného setkání s proděkanem Žákem a kol. Veverkou kolegium preferuje 
nadále pozvat je na příští kolegium nezávisle na pracovním harmonogramu 
skupiny. 

 
 3. Kolegium vyslovilo souhlas s formátem JDIM navrženým kol. Bromem. 
 
 4. Proběhla diskuse o formátu Matouškovských přednášek. Padl návrh pořádat je 

v N1 v prvním týdnu zkouškového období v květnu a spojit se společenskou akcí. 
 
 5. Kolegium sekce diskutovalo návrh na kandidáta do Komise pro hodnocení 

výzkumných organizací a ukončených programů (KHV) při RVVI. 
 
 6. Od nového roku se budou státní svátky proplácet jako dovolené. Je třeba s tím 

počítat v rozpočtech. Převody dovolených budou nastaveny v modulu 
Nepřítomnost automaticky, není nutné je hlásit na děkanát. 

 
 7. Proděkan Sgall vyzval vedoucí ke kontrole čerpání rozpočtu. 
 
 8. Došlo k dohodě s rozvrháři, mimo špičku se nebude rozvrhovat laboratoř SU1 a 

bude sloužit pro samostatnou práci studentů. 
 
 9. Proděkan Sgall informoval, že revize spotřebičů je možné zadat jiné firmě, pokud 

budou dodrženy všechny podmínky rámcové smlouvy. Kolegium pověřilo kol. 
Forsta sběrem podkladů, na jehož základě se pokusíme najít alternativu, která by 
měla výrazný ekonomický efekt. 

 
 10. Nová servrovna HPC v Tróji má stavební povolení. 
 
 11. IT komise fakulty vytvoří pracovní skupinu, jejímž úkolem bude postupně 

sjednocení přístupu k učitelským počítačům v posluchárnách a seminárních 
místnostech. 

 
 12. Je třeba připravit komise pro výběrová řízení s uzávěrkou v lednu. Proděkan 

Sgall informoval o nových nástupech na KTIML a KDSS. 
 
 13. Proděkan Sgall vyzval vedoucí k domlouvání termínů obvyklých lednových 

schůzek o změnách mezd v návaznosti na změny grantů. Je třeba počítat se 
změnou tarifů od nového roku. 

 
 14. Výpočet přídělu financí na doktorandy pro fakultu bude od nového roku nikoliv na 

základě aktuálního počtu studentů, ale průměru za poslední roky. 



 
 15. Akademický senát schválil úpravu, podle níž v informatických programech není 

nutno odevzdávat tištěné verze Bc. a Mgr. prací. Pro učitelské programy je nutné 
odevzdat tištěnou verzi před obhajobou. 

 
 16. Kolegium sekce podpořilo návrh vyzvat SB, aby zabezpečilo dostatečnou teplotu 

pro výuku v S1. 
 
 17. Příští schůze kolegia bude 11. 1. 
 
 
 
 Zapsal: Forst 


